
Zápis schůze Kolegia matematické sekce 5. prosince 2024

Schůze se uskutečnila prezenčně od 14:00 hodin. 

Přítomní členové: V. Dolejší, S. Hencl, M. Kopa, M. Pokorný, A. Slavík, D. Stanovský, M. Tůma

Hosté: 

Studijní záležitosti

1. Kolegium Matematické Sekce (KMS) diskutovalo financování PhD studentů, zejména těch 
externích. Tato diskuse souvisela s novelizací Zákona o vysokých školách, která je v závěru 
procesu schvalování. Kolegium vzalo na vědomí informace o tom, že od 1. 3. 2025 platí 
novela Stipendijního řádu UK, která zvyšuje minimální výši doktorandského stipendia na 
12.500 Kč měsíčně. V souvislosti s tím budou na MFF UK od 1.3. zvýšena základní stipen-
dia pro první ročník z 11.000 Kč na 12.500 Kč a pro vyšší ročníky z 12.500 Kč na 13.500 
Kč měsíčně.  Kvůli narůstajícím nákladům na stipendia (a příspěvku MŠMT, který je fixní a 
nestačí pokrýt náklady) musí MFF UK od kalendářního roku 2025 zavést finanční spolu-
účast školících pracovišť na nákladech za doktorandská stipendia. V roce 2025 bude spolu-
účast činit 24 tisíc Kč ročně na každého prezenčního doktoranda zapsaného v akademickém 
roce 2024/25 (včetně těch, kdo se zapíší k 1.3.2025) a 12 tisíc Kč ročně za každého pre-
zenčního doktoranda zapsaného dříve. Tato spoluúčast bude součástí tvorby rozpočtu pro 
rok 2025 ze strany pracovišť. Výjimkou jsou pouze studenti s externím školitelem, kteří 
nejsou financování z fakultních zdrojů (SVV, projekty, atd.). V tomto případě se spoluúčast 
pokryje z rozpočtu sekce, ale tuto studenti se nebudou počítat do výkonu pracovišť.  Spolu-
účast za doktorandy, jejichž školícími pracovišti jsou ústavy AV ČR,  bude dojednána v 
rámci jednotlivých sekcí.

2. KMS diskutovalo princip sestavování rozpočtu sekce v roce 2025. 

3. KMS se zabývalo rozvrhováním a požadavky na rozvrhování ze stran vyučujících. Vedoucí 
pracovišť nyní mají nově možnost tyto požadavky v SISu nejen vidět, ale také je i editovat. 

Personální záležitosti

1. KMS řešilo otázku nového člena rozvrhové komise. 

Věda

1. KMS diskutovala nominaci členů panelů GAČRu. V současné chvíli, do 16. 12., probíhá 
sebenominace do hodnotících panelů. Hromadná nominace za fakultu není možná.  

Organizační záležitosti

1. Vedoucí pracovišť byli pověřeni nahlášením očekávaných finančních zůstatků v termínu brzy 
po započítání listopadových mezd. 

2. Škoda Auto přišla i letos s nabídkou na poskytnutí finančních darů. O ně je třeba žádat. 

3. KMS bylo informováno, že počítačová aplikace pro výběrová řízení postoupila do dalšího 
kola testování.



Schůze skončila v 15:50

Příští schůze je naplánovaná na 9. ledna  2025.

Zapsal: M. Tůma

Upravil: V. Dolejší


